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PROTOKÓŁ Nr 25/19 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 2 lipca 2019 r. 

godz. 14.30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 8 członków Komisji: 

 

1. Jerzy Basta 

2. Danuta Kurnyta 

3. Violetta Majak 

4. Elżbieta Seweryniak 

5. Łukasz Sławiński 

6. Sławomir Sławiński 

7. Iwona Szczerbaty 

8. Bogdan Wągrowski 

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 0 członków Komisji: 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

(dz. nr 141/14-15, obr. nr 6) – 61.2019 

5. Zapoznanie się z pismem Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału WM Urzędu Miasta w/m 

dotyczącym projektów uchwał oraz analiza wstępnego projektu uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w rejonie ulic Legnickiej 

i Wałbrzyskiej w Kamiennej Górze – BRM.0006.46.2.2019 i 62.2019 

6. Zapoznanie się z raportem firmy Immoqee z audytu przeprowadzonego w Urzędzie Miasta 

Kamienna Góra – BRM.0012.6.11.2019 

7. Zapoznanie się z pismem Przewodniczącego RM w sprawie odwołania dyżurów radnych 

w okresie wakacyjnym – BRM.0004.21.2019 

8. Zapoznanie się z pismem Przewodniczącego RM w sprawie zmiany w terminarzu Sesji RM 

– BRM.0001.3.2019 

9. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta oraz Dyrektora COJ i Wydziału FB 

Urzędu Miasta w/m na wnioski Komisji – BRM.0003.70.2019 

10. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta oraz Dyrektora COJ i Wydziału SP 

Urzędu Miasta w/m na wnioski KSS – BRM.0003.72.2019 

11. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ Urzędu Miasta w/m 

na wniosek KGKiM – BRM.0003.74.2019 

12. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału WM Urzędu Miasta w/m 

na wnioski Komisji – BRM.0003.75.2019 

13. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ Urzędu Miasta w/m 

na wniosek Komisji – BRM.0003.76.2019 

14. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału WM Urzędu Miasta w/m 

na wnioski KGKiM – BRM.0003.78.2019 
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15. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ Urzędu Miasta w/m 

na wniosek KR – BRM.0003.87.2019 

16. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ Urzędu Miasta w/m 

na wniosek Komisji – BRM.0003.92.2019 

 

17. Sprawy różne 

18. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Ad.4. – 61.2019 

 

Projekt uchwały przedstawiła i szczegółowo omówiła Inspektor w Wydziale WM 

Urzędu Miasta w/m Bożena Wackowska /zał. Nr 1 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad.5. – BRM.0006.46.2.2019 i 62.2019 

 

Na posiedzeniu Komisji obecny był Z-ca Kierownika Wydziału WM Urzędu Miasta 

w/m Andrzej Omachel, który przedstawił szczegółowo ww. dokumenty /zał. Nr 2 do 

protokołu/. 

 

Z-ca Kierownika Wydziału WM poinformował, iż w pierwszej kolejności został 

przedstawiony radnym do analizy wstępny projekt uchwały korygujący zapisy planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Legnickiej i Wałbrzyskiej, który 

uwzględnia uwagi i wnioski zgłoszone przez przedsiębiorców prowadzących 

działalność na terenie objętym planem oraz mieszkańca domu jednorodzinnego przy 

ul. Na Wzgórzu, tj.: 

• I wniosek – uwzględniono do 45% możliwości usługowej, 

• II wniosek – uwzględniono ok. 20% działalności usługowej, a pozostała część w części 

mieszkalnej, 

• III wniosek – uwaga została przyjęta w całości;  

 

 Na posiedzenie komisji przybył radny Sławomir Sławiński (obecnych 8 Członków 

Komisji). 

 

Ad.6. – BRM.0012.6.11.2019 

 

Komisja wstępnie zapoznała się z ww. raportem i jednocześnie zadecydowała, 

iż szczegółową analizę zapisów w nim ujętych przeprowadzi na następnym posiedzeniu 

Komisji, które odbędzie się dnia 9 lipca 2019 r. (wtorek) od godz. 14 00. 
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Ad.7. – BRM.0004.21.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 3 do protokołu/ i jednocześnie ustaliła 

następujące terminy posiedzeń w okresie wakacyjnym, tj.: 

• 9 lipca 2019 r. (wtorek)   - godz. 14 00, 

• 1 sierpnia 2019 r. (czwartek)  - godz. 13 00, 

• 22 sierpnia 2019 r. (czwartek) - godz. 13 00; 

 

Ad.8. – BRM.0001.3.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Ad.9. – BRM.0003.70.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Ad.10. – BRM.0003.72.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 6 do protokołu/. 

 

Ad.11. – BRM.0003.74.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 7 do protokołu/. 

 

Ad.12. – BRM.0003.75.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 8 do protokołu/. 

 

Ad.13. – BRM.0003.76.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 9 do protokołu/. 

 

Ad.14. – BRM.0003.78.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 10 do protokołu/. 

 

Ad.15. – BRM.0003.87.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 11 do protokołu/. 

 

Ad.16. – BRM.0003.92.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 12 do protokołu/ i jednocześnie 

zwróciła się z prośbą o poinformowanie o spotkaniu przedstawicieli marketu Biedronka. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. prośbę – jednogłośnie. 

 

Powyższa prośba Komisji stanowi zał. Nr 13 do protokołu. 
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Ad.17. Sprawy różne 

 

Spraw różnych nie wniesiono. 

 

Ad.18. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Violetta Majak  

 

Przewodnicząca KBSiR 

 

      /-/Violetta Majak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


